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NEW QUESTION: 1Szenario:Sie sind Netzwerkadministrator für ein Unternehmen namens
Contoso, Ltd. Das Netzwerk ist wie in der Abbildung gezeigt konfiguriert.Sie installieren die
RAS-Serverrolle auf Server2.In Server2 ist Folgendes konfiguriert.* Network Address Translation
(NAT)* Die DHCP Server-ServerrolleDie Sicherheitsrichtlinie von Contoso besagt, dass nur die
TCP-Ports 80 und 443 vom Internet zum Server 2 zugelassen sind. Sie müssen die folgenden
Anforderungen erfüllen:* Fügen Sie für ein temporäres Projekt 28 Geräte zu Subnetz2 hinzu.*
Konfigurieren Sie Server2 so, dass VPN-Verbindungen aus dem Internet akzeptiert werden.*
Stellen Sie sicher, dass Geräte in Subnetz2 die TCP / IP-Einstellungen von DHCP auf Server2
beziehen.Ende des Szenarios:Was müssen Sie tun, um die DHCP-Konnektivitätsanforderungen
für Subnet2 zu erfüllen?A. Installieren Sie den Routing-Rollendienst auf Server2.B. Installieren
Sie die DHCP-Server-Serverfunktion auf Server1.C. Installieren Sie die IPAM-Serverfunktion (IP
Address Management) auf Server2.D. Installieren Sie den Routing-Rollendienst auf Server1.
Answer: D

NEW QUESTION: 2DRAG DROPYour network contains an Active Directory forest named
contoso.com.Your company merges with another company that has an Active Directory forest
namedlitwareinc.com.Each forest has one domain.You establish a two-way forest trust
between the forests.The network contains three servers. The servers are configured as shown
in the following table.You confirm that the client computers in each forest can resolve the
names of the client computers in both forests.On dc1.litwareinc.com, you create a zone named
GlobalNames.You need to recommend changes in both forests to ensure that the users in both
forests can resolve single-label names by using the GlobalNames zone in litwareinc.com.Which
changes should you recommend?To answer, drag the appropriate configuration to the correct
server in the answer area. Each configuration may be used once, more than once, or not at all.
Additionally, you may need to drag the split bar between panes or scroll to view content.
Answer: Explanation:

NEW QUESTION: 3A. An NFS shareB. Cluster Shared Volume (CSV)C. Storage poolsD. SMB 3.0
sharesAnswer: C,D

NEW QUESTION: 4Which two of these are required for restoring a backup to another Cisco

http://www.photoexperienceacademy.com/ticket/post-Online--Training-040505/Cloud-Digital-Leader-exam/


VCS? (Choose two.)A. an empty configuration on the Cisco VCSB. the same version of software
of as the original Cisco VCSC. the same basic IP address settingsD. the same option keys
Answer: B,D
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